
ZADOBROVA - SNEBERJE

Ob novem letu smo si ob pol-
noči na zabavah ali v krogu dru-
žine voščili srečo in se spraševali,
kako bo, kakšno leio bo: boljše ali
slabše od tega?

V zadnjih dveh mesecih prejš-
njega leta se je že po vseh organi-
zacijah začelo načrtovanje, kako
naprej v teh gospodarskih teža-
vah, draginji in inflaciji, ljudje pa
se seveda tudi pogovarjajo, kako
preživeti.

V teh mesecih se začenjajo
zbori in konference DPO in du-
štev. Prvo konferenco je v naši
KS sklical KO ZRVS, vendar je
bila udeležba bolj slaba.

Vse navzoče je pozdravil tov.
Tomaž Fortuna, predsednik, ki je
tudi prebral poročilo, v kaiercm
je povedal, da je bila udeležba
med letom pri usposabljanju
boljSa kot na tej konferenci.

Po podelitvi priznanj je bila še
zakuska, pri kateri so se razgovo-
rili.

# Kaj se je pomembnega
zgodilo v letu 1988 v naši kra-
jevni skupnosti?

Začeli so komunalno urejati ce-

ste, npr. križišče Sncberske in
Zadobrovške cesic.

Dela kasnijo, čcprav sp nam
obljubili, da bodo končana do 15.
decembra. občani godrnjajo in se
jczijo, posebno prebivalci Snebe-
rij, ki imajo zaradi gradnje ob-
voze. Sedaj, ko prihaja zima, je
neurejena pot posebno neprijema
za šolarje.

Star pregovor pravi: Tudi to sc
bo obrnilo na bolje, treba je le
malo potrpljcnja.

Na bolje se je pa obrnilo za
gasilce pri gradnji gasilskega
doma. Vsi občani smo na to lahko
ponosni. Zelo hitro sc-je uredila
tudi okolica doma, kanalizadja,
vodovod, pripravljcno je žc vse za
notranja dcla, pa tudi vsa gasilska
vozila so žc pod streho.

Kdo ima pri tem najvee zaslug,
pa bomo opisali v kakšncm»dru-
gem prispevku.

Vsem, ki so pri lej gradilvi p»-
magali, pa že sedaj iskrcna hvala!

Vsem občanom, vsem bralccm
Naše skupnosti pa želim srečno
novo leto in na svidcnjc!
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